
 
Til Universitetsdirektøren 
 
Viser til notat av 21.11.19 fra Eiendomsavdelingen ved UIO:  
Strategisk omrokkering av arealer for Arena og SUM 

I notatet foreslås det en deling av kostnader ved flytting mellom ARENA og SUM. 

ARENA har tidligere fått beskjed om hva husleia vil være etter flytting, og har forholdt oss til 
det. Vi viser til vedlagte saksdokumenter hvor det framgår at noen deling eller økning av 
husleia aldri har vært på tale.  ARENA som er eksternt finansiert, har ikke budsjetter til å 
bære en slike økning. Det vil være kroken på døra. Dersom vi hadde blitt informert om at 
flyttingen til Gaustadalleen ville innebære en strategisk omrokkering, ville vi ikke kunnet akseptere 
tilbudet. Vi stiller oss uforstående til at dette kommer nå i etterkant, når flyttingen er gjennomført. 

 

Det er heller ikke rimelig at vi som del av SV-fakultet skal bære SUMs merkostnader i 

forbindelse med flyttingen.  Vi er et lite senter, som lenge lå i Eilert Sundts hus, men som ble 

flyttet til Sognsveien pga av plassproblemer. Det har vært omkostningsfullt for oss å være i 

periferien i mange år.  

I tillegg er det vel slik at det vil bli forskjellsbehandling innad på SV fakultetet om dette 

forslaget skulle går gjennom. 

Vi ber om at de økonomiske merkostnadene for SUM blir løst på en annen måte. 

 
Vedleggene inneholder internt referat fra administrativ leders første møte om flyttingen i august 
2018  (fil ‘August 2018-Forslag NEMKO’), som viser at husleie ble diskutert som 
innsparingsargument, og protokoll fra møter som viser vernelinjes involvering (fil ‘Protokoll 
verneombud flytting 2018’), som tidligere er sendt Eiendomsavdelingen etter dette ble etterspurt. 
Filen ‘UiO Nemko kalkyle’ kommer fra EA. 

 

Hilsen Erik Oddvar 

 


